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A  projektindító  értekezleten  Ritter  Dávid  vázolta  az  aktuális  helyzetet,  tájékoztatta  a 
jelenlévőket  a  HEFOP  projekt  kondícióiról,  az  egyes  munkatársakra  jutó  feladatokról. 
Elmondta,  hogy  a  projektet  az  egyetem  saját  kockázatra  2005.  július  1-vel  kezdte  meg. 
Tájékoztatta  a  jelenlévőket,  hogy  a  projektmenedzsmentben  szakértőként  Huk  János  fog 
tevékenykedni, és bemutatta őt a jelenlévőknek.
Ritter  Dávid  a  továbbiakban  tájékoztatást  adott  arról,  hogy  lefolytatták  a  közbeszerzési 
eljárást a könyvvizsgálat, és a műszaki megalapozó tanulmány tárgykörében.
A továbbiakban Ritter  Dávid ismertette a  projekt  működési szabályzatát.  A szabályzatot  a 
jelenlévők egyhangúlag elfogadták.
Ritter  Dávid  elmondta,  hogy  június  1-i  munkahely  változtatása  miatt  a  projekt  vezetése 
módosult.  Ritter  Dávid  megbízással,  mint  projektvezető  ténykedik  a  továbbiakban,  az 
Informatikai Hivatal új vezetője, Tóth Sándor felel a projekt egységen belüli szervezéséért, a 
munkatársak tájékoztatásáért és a szakmai munkák irányításáért. A projekt céljai, ütemezése 
egyebekben nem változik. Ritter Dávid elmondta továbbá, hogy az említett változásról és a 
projekt  helyzetéről  személyes  megbeszélést  folytatott  az  egyetem  rektorával,  aki  az 
eléterjesztett  ügyeket  jóváhagyta.  Rektor Úr kérése a  továbbiakban az,  hogy rendszeresen 
kapjon tájékoztatást a történtekről. Megállapodás született, hogy a projekt státusz riportokat 
minden esetben megküldjük az egyetem vezetésének is.
Ritter Dávid jelezte, hogy a támogatási  szerződés megkötésének feltétele a jogerős építési 
engedély megszerzése. Bár az intézmény elvi engedélyes tervvel rendelkezik, a 2004 tavasza 
eltelt idő óta felmerült módosításokat át kell vezetni. Bokorné Macecchini Judit elmondta, 
hogy az említettekkel kapcsolódva egyrészt közbeszerzési eljárást kell lefolytatni a tervező 
kiválasztására,  másrészt  felkérte  a  jelenlévőket,  hogy az  esetleges  módosítási  igényeket  a 
tervezés során fogalmazzák meg. Huk János jelezte, hogy az esetleges módosítási igényeket el 
kell fogadtatni az Irányító Hatósággal is, így ezt időben, és megfelelő módon dokumentáltan 
kell jelezni a projektvezetés felé, hogy a szükséges adminisztratív lépések megtörténhessenek.
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Tudománnyal a vidék felemelkedéséért!
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